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Geacht college, 

We hebben vernomen dat het bedrijf Coppelmans plannen heeft om te verhuizen van de Sondervick naar het 

terrein dat ingeklemd wordt tussen Zilverbaan en Schooterweg. De plannen zijn ons nog niet bekend. Uiteraard 

zullen we de plannen te zijner tijd bij vaststelling bestemmingsplan wel mogen toetsen 

De eventuele verhuizing van Coppelmans zal door de weggebruikers van Sondervick  toegejuicht worden. Vaak 

staat het verkeer daar stil wegens bezoekers die het terrein van Coppelmans gaan bezoeken. Ook het 

vrachtverkeer geeft belemmeringen aan de doorstroming. Ook wij als SENIOREN VELDHOVEN juichen daarom 

de verhuizing toe. 

Tot onze verbazing lezen we dat het College op 6 oktober jl. besloten heeft om Coppelmans vanaf de Zilverbaan 

te ontsluiten. De Zilverbaan, die mogelijk na aansluiting op A67, een verkeer intensiever gaat worden dan het 

huidige Sondervick. Het lijkt ons dat dan niet enkel een bedrijf verplaatst wordt maar ook een verkeersinfarct 

We zijn daarom benieuwd waarom het College heeft besloten om het bedrijf Coppelmans via de Zilverbaan te 

ontsluiten en geen gebruik te maken van bijvoorbeeld het afgesloten deel Knegselseweg.  

Met vriendelijke groet, 

Namens SENIOREN VELDHOVEN, 

Gerrit Coppens 


